
Saksprotokoll i Felles landbruksnemnd - Ørland/Bjugn kommuner -
19.03.2014

Behandling:

Ole Hyllmark (Ap) fremmet følgende forslag:

1. Landbruksnemnda ser det svært beklagelig at så mye sørvendt dyrkajord blir 
tatt i bruk til boligformål

2. Overskuddsmasser av dyrket jord under utbygging av området bør stilles til 
dispensasjon til aktive gårdbrukere.

3. Ut fra et jordvernssynspunkt bør området ytterligere fortettes.

Forslaget ble stilt opp mot lederens innstilling. Hyllmarks forslag ble vedtatt mot 1 
stemme (Andreas Ledsaak).

Deretter ble det stemt over punktene i forslaget.
Punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt.
Punkt 3 ble vedtatt mot 1 stemme (Tore Melhuus). 

Endelig vedtak:

1. Landbruksnemnda ser det svært beklagelig at så mye sørvendt dyrkajord blir 
tatt i bruk til boligformål

2. Overskuddsmasser av dyrket jord under utbygging av området bør stilles til 
dispensasjon til aktive gårdbrukere.

3. Ut fra et jordvernssynspunkt bør området ytterligere fortettes.


